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Emlékeztető 
 

Az Egyesületi Elnökség 2023. december 5.-én 14:00 órakor személyesen és Teams-en online 
módon megtartott üléséről. 
 
Az Elnökség tagjai közül jelen voltak: Gelencsér Lajos, Veisz Imre, Kiss Zsuzsanna, Székely 
Csaba, Németh Bálint, Vokony István,  
Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó meghívottak 
közül jelen voltak: Madarász György, Hollósy Gábor, Danyek Miklós, Rubint Dezső, Táczi István, 
Rejtő János, Belső Tibor, Orlay Imre, Garai János, Nagy János, Karacsi Márk tanácskozási joggal 
rendelkező tagok: Kovács András, Becker Péter, Janky Csaba további meghívottak: Schwarcz 
Barbara 
 
Gelencsér Lajos elnök köszöntötte az ülésen résztvevőket az év utolsó, különleges Elnökségi 

ülésének alkalmából. 
 
Első napirendi pontként Gelencsér Lajos ismertette a 2023-as évi Országos Elnök Titkár esemény 
tapasztalatait. AZ Elnökség tagjai visszajelezték, hogy az OET nagyon jó hangulatban, és szakmai 
színvonalon valósult meg, de fontos, hogy a felmerült akciótervek ne csak a fiókban landoljanak, 
hanem a megvalósításra, és nyomon követésre is legyen energia. 
Gelencsér Lajos felkérte Janky Csabát, hogy az OET-n készült feljegyzések, dokumentumok 
összefoglalóját ismertesse az Elnökségi ülés részt vevőivel. 
Az OET eseményen meghatározott célok a következő témakörök köré csoportosulnak: Gazdasági 
teendők, (Tanulmány út elszámolások és Befektetések); Képzési célokhoz kapcsolódó teendők, 
kiemelt aktualitással a FAM témakörhöz kapcsolódóan, valamint a Közösségi Élethez kapcsolódó 
aktualitás teendők. Valamennyi kiemelt témakörhöz az Elnökség felelősöket rendelt, aki a 

meghatározott célok megvalósítását koordinálják. 
 
Második napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Veisz Imrét, hogy ismertesse az Egyesületi 
Élet 2024 évi munkatervét. 
Az Elnökség tagjai megegyeztek, hogy a május 7.-e Elnökségi ülést május 6.-án hétfőn 14,00 órai 
kezdéssel tartják meg, hogy ne essen egybe a VIF rendezvény nyitó napjával. 
Veisz Imre kérte a Szakosztályok vezetőit, hogy a 2024-es évi beszámolójuk tervezett dátumával 
kapcsolatban egyeztessenek a Központtal.  
Az idei évtől a beszámolók részét képezi majd a TTB, és a Nyugdíjasokért Alapítvány beszámolója 
is. 
 

• 35/2023. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (6 fő igen) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (11 fő igen, 0 nem, 0 
tartózkodás) döntésével elfogadta a Egyesületi Elnökség 2024. évi munkatervének 
javaslatát. 

 
Harmadik napirendi pontként Veisz Imre röviden ismertette az Egyesületi Élethez kapcsolódó 
események tervezetét. 
 
A Szervezetektől beérkezett esemény tervezetek listája felkerül a honlapra a Rendezvények 
esemény naptár nézetébe. Valamennyi szervezet felelős a folyamatos adatok megadásáért az új 
eseményekre vonatkozólag a Központ felé, hogy az adatbázis folyamatosan frissen tartsuk. 

 
 

• 36/2023. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (6 fő igen) és az Elnökség 
tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (11 fő igen, 0 nem, 0 
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tartózkodás) döntésével elfogadta a Egyesület  2024. évi programtervezetét a kiemelt 
eseményekre vonatkozóan.  

 
 
Negyedik napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Kiss Zsuzsannát ismertesse a 2023. év 

várható pénzügyi eredményét és a 2024. évi pénzügyi tervét. 

A 2023-as év várhatóan nyereséges lesz, a várható eredmény 58 Millió Ft eredmény, ez 53 Millió Ft.-

al magasabb, mint a tervezet.  (A legjelentősebb eredmény módosító tényezők: Pénzügyi 

befektetések pozitív eredménye, a Vándorgyűlés extra résztvevői létszámmal és eredménnyel 

valósult meg, a Jegyzet eladásokból többlet bevétel keletkezett a tervezetthez képes.  

A könyvvizsgáló által a vezetői levélben tett észrevételek alapján megállapítható, hogy  folyamatos 

fejlődés látható az Egyesület pénzügyi folyamatainak tekintetében. 

 

• 37/2023. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (6 fő igen) és az Elnökség 
tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (14 fő igen, 0 nem, 0 
tartózkodás) döntésével elfogadta a Egyesület  2023. évi várható pénzügyi eredményét 
 

A 2024. évi terv tekintetében mintegy 31 Millió Ft eredményt terveztek. A tervezési alapokat a 

Szervezetk készítették. Legfőbb változások a korábbi évekhez képest. A Befektetések jelentős részt 

képeznek a pénzügyi eredményekben. Az események közül a VIF a korábbi évekhez képest 

hosszabb lesz, melynek többlet kiadása várható. A 2024-es évben a 100. Küldöttgyűlésnek magasabb 

tervezett költsége lesz, mint a korábbi években a nem ünnepi Küldöttgyűléseknek szokott lenni.  

A személyi jellegű ráfordítások tekintetében plusz egy fő részmunkaidős kolléga került betervezésre 

a rendezvényekhez kapcsolódóan. 

 

• 38/2023. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (6 fő igen) és az Elnökség 
tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (14 fő igen, 0 nem, 0 
tartózkodás) döntésével elfogadta a Egyesület  2024. évi pénzügyi tervét. 

 

A Mérleg ütemterv, az abban szereplő módosított dátumokkal bemutatásra került. 

• 39/2023. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (6 fő igen) és az Elnökség 
tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (11 fő igen, 0 nem, 0 
tartózkodás) döntésével elfogadta a Mérleg ütemtervet. 
  

A 2023 évi gazdálkodási eredmény terhére lehetőség van céltartalék képzésre. Meghatározásra 

került egy pályázati formátum a honlapon, melyen az Egyesületi Elnökség tagjainak lehetősége van 

2024 január 10-ig pályázatukat beküldeni, melyet a Gazdasági Bizottság formailag átnéz, és soron 

következő januári Elnökségi Ülésen az Elnökség szavazhat a beérkezett pályázatokról. 
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Ötödik napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Kovács Lászlót tegye meg a VET 2023 évi 

beszámolóját, és ismertesse 2024 évi terveit. 

 

A VET a 2024-es évben még „nyugalmi” évvel számol, a 3 éves oktatási ciklus tekintetében. Az új 

ciklusra új tananyag készül. 

Tanfolyamok tekintetében a 2024-es évben vidéken 500 fővel, Budapesten 300 fővel számol a VET, 

illetve 100 fő új jelentkezővel. A tanfolyamok díja a 2024-es évben már a növelt árat tartalmazza. 

A 2024-es gazdálkodási év várható eredménye 0 körüli, ( -800 ezer Ft) a kismértékű veszteséget, 

amennyiben lenne a 2023-as évi eredményből tudja finanszírozni a VET, azaz finanszírozási 

problémák nem várhatóak. 

 

• 40/2023. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (6 fő igen) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (7 fő igen, 0 nem, 1 
tartózkodás) döntésével elfogadta a MEEVET 2024 évi oktatási terveit, pénzügyi eredmény 
tervét.  

 

 

Hatodik napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Nagy Jánost tegye meg a VTT 2023 évi 

beszámolóját, és ismertesse 2024 évi terveit. 

A VTT taglétszáma 222 egyéni tag, és 23 jogi tag, valamint vannak Társult tagok, utóbbiak a 

rendezvények meghirdetésében működnek együtt.  

A 2023-as évben nagyon gazdag szakmai programmal, rendezvényekkel öregbítették a VTT, és a 

MEE hírnevét. Legfőbb rendezvények: 

XIV LED konferencia, 202 résztvevő, 3 kiállító, 6 szekcióban 24 előadás 

52. Közvilágítási Ankét, 110 résztvevő, 4 kiállító, 4 szekcióban 19 előadás 

AgroLight Fórum 61 résztvevő, 3 kiállító, 4 szekcióban 10 előadás 

VTT Séták Parlament, Opera, Magyar Zene Háza 

2 Munkabizottság működik a VTT közreműködésével: Fénycső, valamint kompakt Fénycsövek 

helyettesíthetősége Munkabizottságok. 

2023 évi várható pénzügyi eredmény: 2,791 ezer Ft, a 2024-es évi várható pénzügyi eredmény: 

2,825 ezer Ft.  

Az év végén készül, és majd 14. alkalommal jelenik meg a Világítástechnikai Évkönyv. 

 

• 41/2023. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (6 fő igen) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (10 fő igen, 0 nem, 1 
tartózkodás) döntésével elfogadta a VTT 2023 évi eredmény beszámolóját, és 2024 évi 
pénzügyi eredmény tervét.  
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Hetedik napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Veisz Imrét ismertesse a Társaságok, 

Szakosztályok, Elnökségi Bizottságok és Elnökségi Szakmai Bizottságok beszámolóinak tervezett 

időpontjait. 

 

Veisz Imre kérte valamennyi Szervezet képviselőjét, hogy az Iroda számára jelezze a tervezett 

időpontokat. 

 

Nyolcadik napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Veisz Imrét ismertesse a felhívást a MEE 

2024-as díjakra jelölésére vonatkozóan. 

A 2024-es évi díjakra való jelölés január elején nyílik meg. Egy új díj kerül bevezetésre 2024-től, a 

Horváth Tibor díj, oktatáshoz kapcsolódóan. A felterjesztés időpontja 2024 március 8., péntek. 

 

• 42/2023. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (6 fő igen) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (11 fő igen, 0 nem, 0 

tartózkodás) döntésével elfogadta, a felhívást a MEE 2024-as díjakra jelölésére 

vonatkozóan. 

 

 

Kilencedik napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Kovács Lászlót, és Janky Csabát 

ismertesse a Áramkapocs rendszer változásairól szóló aktualitásokat a 2024-es évtől, egységes 

kommunikáció, átállás tervet. 

 

2024 január 1.-től az E.ON kérésére a plombabontási joggal rendelkező szerelők adatbázisa átkerül 

a VET üzemeltetésébe, az általuk fejlesztett, és bővebb információkkal rendelkező adatbázisba. 

Az MVM területéhez tartozó szerelők esetében további egyeztetés szükséges az MVM vezetőivel. 

Várható döntés csak a 2024-es folyamán születik. 

Tájékoztató információ kiküldése szükséges a felhasználók számára a változásokról. 
 
 
Tizedik napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Veisz Imrét ismertesse előterjesztését az 

Elektrotechnika 2024 évi lapszámairól. 

 

A 2024-es évben tervezetten 6 lapszám jelenne meg. A tervezett felelős Szervezetek ismertetése, 

megtörtént adott lapszámokhoz kapcsolódóan. Az EISZ felhívta a figyelmet a szerkesztési 
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folyamatokhoz kapcsolódó aktuális problémákra. Veisz Imre vállalta, hogy az Iroda bevonásával 

áttekinti a folyamatokat, hogy az esetleges hibákat javítsa. 

 

• 43/2023. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (6 fő igen) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (12 fő igen, 0 nem, 0 

tartózkodás) döntésével elfogadta az Elektrotechnika 2024 évi tervezett lapszámairól szóló 

előterjesztést. 

 
Tizenegyedik napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Veisz Imrét ismertesse a 

Elektrotechnika Nagyjai alapítvány megszűnésével kapcsolatos előterjesztését. 

 

Az alapítvány nem aktív, de formailag a jogi képviselet helyre állt, van kuratóriumi elnök: Kovács 

Gábor, és a korábbi elmaradt beszámolók is pótlásra kerültek. Jelenleg lehetőség van az alapítvány 

megszüntetésére, melyet a kuratórium megszavazott. 

 

• 44/2023. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (6 fő igen) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (12 fő igen, 0 nem, 0 

tartózkodás) döntésével elfogadta az előterjesztést, miszerint "Az Elnökség mint az alapítói 

jogok gyakorlója tudomásul veszi a kuratórium döntését, és felhatalmazza a főtitkárt, hogy a 

megszüntetési eljárásban az Alapítót képviselje."  

Egyebek napirendi pontként Kiss Zsuzsanna ismertette a tanulmányút támogatásra vonatkozó 

aktuális igényeket. Aktuálisan Nyíregyháza nyújtott be igényt. 
Kovács László javaslata FAM konferencia visszahozása, akár a VTT, és a VET valamint a FAM 
bizottság bevonásával. 
A korábbi hatósági FAM bizottság megszűnt. A Minisztérium által meghatározott rendelet alapján a 
FAM bizottságba 1 főt delegálhat a MEE. A MEE-n belüli szakmai viták a MEE saját FAM 
bizottságában kerülnek megvitatásra.  
 
Gelencsér Lajos Karácsony alkalmából köszöntötte az Elnökség tagjait, megköszönte az egész 
éves munkájukat, és kívánt hasonló sikeres éveket a jövőre vonatkozóan. 
 
   
Budapest, 2024. január 16. 

 
 
 
…………………………………..     ………………………………… 
Összeállította: 
Janky Csaba irodavezető 
 

 
 

Jóváhagyta: 
Veisz Imre főtitkár 

   
 


